
Csak „háziversenyt” nyertünk egy EVO ellen 
 
A fehérvári futamon nem a 
szerencsecsillag szülöttje volt a 
Gyuriczky Zsolt - Böröczi Levente 
kettős, ugyanis a második gyorson 
füstbe ment a tervük. A kis 
méregzsáknak pedig amíg mentek jól 
kifújták az orrát, és a pályák is 
ismerősek voltak számukra, de 
döntött a sors.  
 
 
 

 
Nem jártatok szerencsével Fehérváron, mert a 2. gyors célja előtt nem sokkal kilehelte 
a lelkét a méregzsák. Mi történt...és mennyire vagytok elkenődve? 
- Sajnos így van. A második gyorsasági szakasz célja előtt kb. 1,5 km-rel egy emelkedőn 
észrevettük, hogy legyengült az autó, olyan volt, mintha 3 hengerrel mennénk. Belenéztem a 
tükörbe és láttam a kék füstöt magunk után, ami pár másodperc alatt a kabint is belepte. 
Azonnal leállítottam a motort, és szóltam Levinek kezdje el magát kibontani az ülésből, 
elgurulunk egy rádiós pontig. Kicsit megijedtem, mert már kétszer gyulladt ki alattam autó, és 
féltem, hogy most is ez lesz. Hála Istennek nem így lett, viszont a cél előtti lassítónál véget 
ért a verseny számunkra. Fogalmunk sem volt mi történt a motorral, csak tegnap derült ki, 
hogy egy leszakadt kipufogó szelep okozta a bajt. Harmadik helyről kiesni nem jó érzés, így 
a mosolyom sem volt őszinte aznap. Végre elkezdtük használni rendeltetésszerűen a 
járművet, és már Ákoséktól sem kaptunk annyit a 18,5 km-en, mintha kétszer ennyit kaptunk 
volna. Oroszlány-Pusztavám pedig egész jól alakult, hisz sokat számított, hogy a sprinteken 
sokat versenyeztem ezen a pályán. De hát ilyen a technikai sport, kiestünk, és a ki nem ásott 
kút mellől végignéztük a versenyt... :D 
  
A dobogó környékére igaz nem jutottatok, viszont sportoltatok... mert ki kellett tolni 
segítséggel a gyors végére az autót. Hevesi Pistiékkel karöltve nyomtatok egy 
versenyt a célig... null lóerővel, de rásegítéssel. Ki győzött?  
- Igen, Pistiék ugyanott estek ki, és a két mezőny között kitoltuk a kocsikat a pályáról. 
Kialakult egy kis „háziverseny”, és a célegyenesben végképp beigazolódott, hogy mekkora 
előnyt jelent a kis tömegű autó. Ha a pályán nem is, de itt megelőztük az EVO-t. :D 
  
A motorháztetőn meg lehetett volna sütni a tükörtojást olyan meleg volt. Ti hogy 
éreztétek volt front, mint a múltkor? Vagy pont ez volt a bibi, hogy nem?  
- Olyan jellegű front most nem volt, hisz kitagadott a csapat a múltkori „lagzizás” után. :D 
Nem, dehogy most teljesen jók voltunk, így nem voltam front érzékeny vasárnap. Lehet, 
hogy tényleg ez volt a baj??? :D 
  
Viccet félretéve, hamarosan jön a Veszprém Rali. Oda készültök, vagy mi a szitu most, 
hogy van teendő a méregzsákkal? 
- Lacitól ígéretet kaptunk, hogy lesz autónk Veszprémre, és amit ő megígér, az mindig úgy 
van! Szóval mi készülünk, ha mással nem is, tűzoltó palackkal. :D A tavalyi versenyen 
nagyon jól éreztük magunkat, szerintem idén sem lesz ez másként. Ott a helyünk. 
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